
 

Schriftelijke vragen ex. Art 37 RvO aangaande Hondenbelasting 

De fractie van Pro Duiven heeft kennis genomen van de gegevens omtrent de hondenbelasting 2015. 

De totale opbrengst was in 2015: €152.000, waarvan besteed is aan honden en hondenbeleid 

(inclusief handhaving) €35.000! 

Wij hebben hierover een aantal vragen. 

1. Kunt u aangeven wat de totaal-opbrengsten Hondenbelasting waren in 2016 en 2017? 

2. Hoeveel is hiervan daadwerkelijk aan honden en hondenbeleid besteed? 

3. Waar is het overschot aan besteed, of is dit in de algemene reserve gedeponeerd? 

4. Hoeveel bedraagt de ontstane reserve Hondenbelasting? 

5. Hoe staat bovenstaande in relatie tot de berichten op social media van de Gemeente Duiven 

dat er “geen structurele financiële middelen beschikbaar zijn” voor bijvoorbeeld plaatsen van 

hekken rondom verkeerstechnisch gevaarlijke uitlaatvelden en de aanschaf van een 

poepzuiger? 

Daarnaast hebben wij nog een aantal randvragen die direct in relatie staan met het Hondenbeleid. 

1. Wanneer wordt het Hondenbeleid opnieuw vastgesteld? 

2. Hoe vaak en met welke opbrengst hebben de BOA’s verbaliserend opgetreden bij het niet-

opruimen van hondenpoep? 

3. Wie is de begunstigde als het de opbrengst van de boetes betreft? Indien dit de gemeente 

Duiven is, wat is er met deze opbrengsten gebeurd? 

De fractie van Pro Duiven ziet graag de beantwoording van boven gestelde vragen binnen de 

geldende termijn tegemoet. 

 

 


